
آرمان ملی: اختلاف جواد نکونام و خطیر به عنوان سرمربی 
و مدیرعامل استقلال هر روز وارد فاز تازه ای شده تا آنجا که 

وزارت ورزش به این مساله ورود می کند. 
 اختلاف

استقلال در لیگ برتر دوره بیست و سوم نمایشی فراتر از 
انتظار داشته و بعد از گذشت شانزده هفته، صدر جدول را در 
اختیار گرفته است. به رغم مشکلات فراوان در فصل تابستان 
و ماه های بعد و البته تنش غیرقابل تصور بین کادر فنی و 
مدیریت باشگاه، آنها از حیث نتیجه گیری بسیار خوب عمل 
کرده و تبدیل به مدعی جدی کسب عنوان قهرمانی در لیگ 
، جنگجو و  برتر شده اند. جواد نکونام تیمی یکدست، مبارز
مقاوم روانه لیگ کرده که به هر ترتیبی موفق به کسب سه 
امتیاز می شود و آمار و ارقام این تیم ستایش برانگیز و قابل 
احترام بوده است، اما سرمربی جوان استقلال تقریبا هر هفته 
شمه ای از اختلاف شدید خود با علی خطیر و مدیریت باشگاه 
را به نمایش می گذارد و به زعم او اسکواد این تیم در قواره کسب 
موفقیت های بزرگ نیست یا حداقل به اندازه کافی تقویت 
نمی شود. آبی پوشان در ابتدای فصل با حجم انبوهی از بدهی 
و مشکلات مالی درگیر بودند و مدیریت و البته سرمربیگری 
در این باشگاه در چنین شرایطی اصلا آسان نیست. اما تنها 
مشکل فعلی اردوی استقلال را به نظر باید تعارض بین نکونام 
و خطیر دانست و برخی هواداران این تیم نگرانند این روند در 

پایان فصل رویای قهرمانی را از آنها سلب کند. 
 هایجک بازیکن استقلال 

در شرایطی که هواداران استقلال منتظر اعلام رسمی انتقال 
ستاره جوان ازبکستانی به تیم شان بودند اما این بازیکن 
سر از پرسپولیس درآورد؛ اتفاقی که حواشی زیادی به همراه 
داشت. اوستون اورونوف نام خبرساز پنجره نقل و انتقالات 
زمستانی لیگ برتر فوتبال ایران است که در فاصله یک قدمی 
با استقلال راهی پرسپولیس شد. درحالیکه هواداران استقلال 
آماده بودند تا پس از پایان رقابت های جام ملت های آسیا، 
این بازیکن ازبکستانی برای امضای قرارداد با آبی پوشان وارد 
تهران شود، او برای قرارداد با پرسپولیس وارد پایتخت شد! 
مهدی هژبری، معاون ارتباطات باشگاه استقلال درباره دلایل 
لغو انتقال اورونوف گفته بود: خطیر با اورونوف تمام کرده بود. 
پیش نویس قرارداد آماده بود. از طرف نکونام به خطیر اعلام 
کردند که گفته من اورونوف را نمی خواهم! ماشاریپوف را که 
گر اورونوف را بگیرید او را روی نیمکت می گذارم.  برایم گرفتید، ا
حتی کد می دهم تا آن دوستی که این پیام را داد خودش را 
جمع کند! گفتند ما ۲- ۵- ۳ بازی می کنیم و در این سیستم 
ماشاریپوف یا اورونوف باید روی نیمکت بنشیند. این مبلغ 
را صرف یک نیمکت نشین نکنید. او در بخش دیگری از 
کید کرد اورونوف در لیست  صحبت هایش ادامه داد: خطیر تا
نکونام هست و به من نگفته این بازیکن را نگیرم. نام اورونوف 
را داده بود و ماشاریپوف بعد از لیست او آزاد شد. آقایان با 
گر بازیکن بدون  مدیربرنامه اورونوف تماس گرفتند گفتند ا
تایید سرمربی بیاید نیمکت نشین می شود. گفتند استقلال 

هایجک خورد. کدام هایجک؟ ما با این بازیکن تمام کرده 
بودیم. گفتند نکونام گفته من او را روی نیمکت می گذارم. من 
مجبورم این فایل صوتی را منتشر کنم تا هوادار بداند چگونه 
از احساسش سوءاستفاده می شود. این تیم صدر جدول 
است. با اقتدار و اختلاف قهرمان می شود. پس از مطرح شدن 
این ادعا درباره ماجرای هایجک اورونوف، محمد نوازی در 
اظهاراتی تلویحا صحت صحبت های هژبری را تایید کرد. در 
ادامه جواد نکونام در نشست خبری پس از بازی با صنعت 
نفت با تایید وجود این فایل صوتی گفت: من گفتم اورونوف 
گر می خواهید فقط یک  و دو بازیکن ایرانی را می خواهم و ا
بازیکن خارجی برای من بگیرید، نمی خواهد بگیرید؛ بله این 
را گفتم. من گفتم اورونوف و ۲ بازیکن ایرانی می خواهم که به 
کارم بیاید. پیگیری های ایسنا نشان می دهد که اورونوف شب 
قبل از اعلام حضورش به عنوان بازیکن جدید پرسپولیس، با 
استقلال به توافق نهایی رسیده بود. ماجرا از این قرار است که 
کره با مدیربرنامه این بازیکن، باشگاه به توافق نهایی  در مذا
دست پیدا می کند اما تماس های مکرر با سرمربی استقلال 
برای تایید نهایی، بی پاسخ می ماند؛ به همین دلیل پای 
یکی از نزدیکان نکونام به ماجرا باز می شود. به دلیل عجله 
مدیربرنامه این بازیکن، از باشگاه با یکی از نزدیکان نکونام 
تماس گرفته می شود تا نظر نهایی این مربی را جویا شوند. 
کید کرده بود در صورتی  این فرد اعلام می کند که نکونام تا
اورونوف را می خواهد که دو بازیکن دیگر ایرانی هم جذب 
شوند؛ موضوعی که یکشنبه شب توسط فرشید سمیعی، عضو 
هیات مدیره استقلال هم تایید شد. به همین دلیل از باشگاه 

کثر تا صبح  به مدیربرنامه این بازیکن اعلام می کنند که حدا
فردا صبر کند تا تصمیم نهایی را به او اعلام کنند. با این حال، 
کره می شود و  در نهایت این مدیربرنامه با پرسپولیس وارد مذا

آنها اورونوف را جذب می کنند. 
 ورود وزارت 

معاون وزیر ورزش گفت: تلاش می کنیم تا به اختلاف سرمربی 
و مدیرعامل استقلال ورود کنیم و این اختلافات حل شود. 
شروین اسبقیان پس از مجمع عمومی فدراسیون تیراندازی 
در خصوص بودجه ای که در اختیار فدراسیون ها قرار گرفته، 
گفت: ۷۰ درصد کلیات است و این بنا را داریم تا پایان سال 
که این ۷۰ درصد را به کلیه فدراسیون ها بپردازیم. بعضی از 
فدراسیون ها تا پایان سال به صددرصد می رسند. فدراسیون ها 
، آنهایی که کسب سهمیه کردند، آنهایی که کسب  اولویت دار
سهمیه المپیک می کنند، در اولویت وزارت ورزش و معاونت 
توسعه قهرمانی و حرفه ای قرار می گیرند. معاون وزیر ورزش 
در مورد اعلام پاداش مدال آوران المپیک پاریس از سوی 
کمیته ملی المپیک و جمع بندی وزارت ورزش گفت: در حال 
جمع بندی هستیم تا به زودی اعلام کنیم تا ایجاد انگیزه بین 
قهرمانان کند و افتخارآفرینی کنند. اسبقیان در مورد اینکه 
رئیس فدراسیون کاراته عضو هیات مدیره باشگاه پرسپولیس 
شده و باید از فدراسیون کاراته برود، گفت: طباطبایی عضو 
هیات رئیسه است، بنابراین بنا بر قوانین و مستندات باید 
تغییراتی صورت بگیرد. وی در خصوص اینکه وزارت ورزش 
استقلال  سرمربی  و  مدیرعامل  اختلافات  به  ورود  قصد 
دارد، تصریح کرد: توصیه وزارت ورزش پرهیز 
از اختلافات است. همه ما در راستای 
پیشبرد ورزش کشور تلاش می کنیم. 
قطعا این موارد هم بین سرمربی و 
مدیرعامل استقلال حل و فصل 
می شود. استقلال و پرسپولیس 
مورد حمایت معنوی و مدیریتی 
ما هستند. تلاش می کنیم تا ورود 
کنیم و این اختلافات حل شود. 
اختلافی نیست و بحث های سلیقه ای 
که امیدوارم حل و فصل شود.  است 
توصیه می کنیم در یک فضای صمیمی 
ح و حل  و دوستانه مشکلات مطر

شود. 
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اختلاف نکونام و خطیر تمام نمی شود 

هایجک بازیکن استقلال به پرسپولیس 

لاهلی مقصد بعدی    شباب ا
سعید عزت اللهی 

یک رسانه دانمارکی نوشت سعید عزت اللهی در 
آستانه پیوستن به لیگ امارات و تیم شباب الاهلی 
است. با اینکه مدت هاست پنجره نقل و انتقالات 
دانمارک بسته شده است اما پنجره نقل و انتقالات 
در امارات همچنان باز است. تنها شش ماه تا پایان 
قرارداد سعید عزت اللهی با وایله دانمارک باقی 
مانده است و این بازیکن می تواند آزادانه با هر 
کره شود. از طرفی با  تیمی که می خواهد وارد مذا
توجه به اینکه عزت اللهی در تابستان بازیکن آزاد 
می شود، وایله می تواند با فروش این بازیکن ایرانی 
به شباب الاهلی در زمستان از این انتقال به پول 
برسد. رسانه bold دانمارک با اشاره به پیوستن 
این بازیکن ایرانی به تیمی از لیگ امارات نوشت: 
کنون شباب الاهلی امارات به جذب این بازیکن  ا
۲۷ ساله ایرانی بسیار نزدیک شده است و قصد 

دارد به زودی او را به خدمت بگیرد.

ویژه

قبل از شروع بازی پرسپولیس 
ک برخورد سرمربی با  در ارا
مدافع ملی پوش پرسپولیس 
بسیار گرم و صمیمی بود. این 
از  حاشیه هایی  با  دیدار 
جمله درگیری کنعانی زادگان 
همراه شد که البته هنوز ادامه 

دارد. 

که طی یک  کریمی  علی 
سال و نیم اخیر در کایسری 
یت  عضو کیه  تر ر  سپو ا
ک ایلماز  داشته، با نظر بورا
سرمربی این تیم در لیست 
تمدیدی ها قرار گرفت و تا 
پایان فصل 27- 2026 در این 

تیم ماندنی شد. 

در حالی که اهالی فوتبال انتظار 
گشت فرشید اسماعیلی  باز
ل را می کشیدند،  به استقلا
اتفاق جالبی رقم خورد و این 
بازیکن با شال پیکان در کنار 
احمد مددی عکس یادگاری 
گرفت. قابی که تقریبا هیچ کس 

انتظارش را نداشت. 

ت
شــ

س نو
عک

        غافلگیری   برخورد گرم تمدید

گفتوگو

و  استقلال  سابق  هافبک  همدانی  ستار 
گردان  کارشناس فوتبال در خصوص وضعیت شا

نکونام و حاشیه های این تیم صحبت کرد. 
ل در   درباره پیروزی تیم فوتبال استقلا
هفته شانزدهم مقابل صنعت نفت آبادان، چه 

نظری دارید؟
 این دیدار دو نیمه متفاوت داشت و به خاطر 
اینکه استقلال نسبت به نیم فصل اول چند تغییر 
داشت نیمه اول انسجام خوبی نداشت، اما رفته 
رفته بازی حساب شده ای را از نفرات داخل زمین 
در نیمه دوم شاهد بودیم. کادرفنی صنعت نفت 
هم تغییراتی داشت و سهراب بختیاری زاده به 
عنوان سرمربی به تازگی کارش را در این تیم شروع 
کرده بود. بازیکنان صنعت نفت انگیزه زیادی 
مقابل استقلال داشتند و موفق شدند در نیمه 
اول عملکرد مطلوب به نمایش بگذارند. امیدوارم 
این تیم با حضور بختیاری زاده وضعیت بهتری 
پیدا کند. نیمه دوم هم بازیکنان صنعت نفت 
خیلی تلاش کردند تا گل نخورند و می دانستند 
گر گلی دریافت کنند کارشان سخت می شود،  که ا
اما استقلال در نیمه دوم خیلی زود به گل رسید و 
با خیال آسوده کار را ادامه داد و حتی می توانست 

چند گل دیگر هم بزند. 
 نظر شما درباره اختلافات ادامه دار علی 

خطیر با جواد نکونام چیست؟
گر اختلافی در تیم فوتبال استقلال وجود   ا
داشته باشد فقط دودش به چشم هواداران 
خواهد رفت و ایجاد این همه مشکلات به ضرر 
استقلال است. من از ابتدای فصل هم گفتم هر 
مشکلی در بخش مدیریتی و کادرفنی استقلال 
وجود داشته باشد به مرور زمان و در دراز مدت، 
می تواند تیم را وارد بحران کند. بر همین اساس 
بعد از چند ماه مشخص شد که اختلافات بین 
خطیر و نکونام حل و فصل نشده و مشخص است 
این ماجرا ها به تیم آسیب خواهد زد. استقلال از 
نظر امتیازی با ۴ امتیاز اختلاف با تیم دوم در صدر 
جدول قرار دارد و تا هفته شانزدهم لیگ نتایج 
گر آرامش در تیم وجود  خوبی به دست آورده. ا
داشته باشد می تواند فاصله امتیازی خودش 
کند. امیدوارم  را با تیم های مدعی بیشتر هم 
این مسائل حاشیه ای هر چه زودتر حل شود تا 

استقلال وارد بحران درون خانوادگی نشود. 

همدانی:
استقلال نباید 

وارد بحران درون 
خانوادگی شود

 صعود تنیس روی میز ایران  
قطعی شد 

ایسنا: تیم ملی تنیس روی میز مردان ایران 
دیروز )دوشنبه( در سومین بازی مرحله گروهی 
فینال قهرمانی جهان موفق به شکست مصر شد. 
تیم ایران در رقابت با تیم مصر با نتیجه ۳ بر یک 
پیروز شد و صعودش از مرحله گروهی قطعی شد. 
در این دیدار امیرحسین هدایی بازی خود را واگذار 
کرد. نوشاد عالمیان در دو بازی پیروزی شد. نیما 
عالمیان هم بازی خود را با پیروزی پشت سر 
گذاشت. ایران پیش از این تایلند را ۳ بر صفر 
شکست داده بود و مقابل پرتغال با نتیجه ۳ بر یک 
مغلوب شد. تیم ایران امروز )سه شنبه( در آخرین 
بازی مرحله گروهی به مصاف رومانی می رود. سه 
تیم از هر گروه راهی مرحله حذفی می شوند. فینال 
مسابقات تیمی قهرمانی جهان ۲۰۲۴ به میزبانی 
بوسان کره جنوبی در حال برگزاری است و هشت 
تیم اول صاحب سهمیه المپیک پاریس می شوند. 

 جودوکار نابینای اصفهانی 
طلای جهان را کسب کرد

میثم بنی طبا جودوکار نابینای اصفهانی در 
مسابقات گرند پری آلمان صاحب نشان طلا 
شد. به گزارش  مهر، میثم بنی طبا در وزن ۶۰ 
کیلوگرم کلاس b ۱ با برتری مقابل رقبای خود 
به عنوان قهرمانی دست یافت و صاحب نشان 
طلا شد.مسابقات گرندپری جودو برای ارتقای 
رنکینگ برترین جودوکاران نابینا و کم بینای 
جهان به مدت ۲ روز در شهر هیزلبرگ آلمان 
برگزار شد.بنی طبا قهرمان جهان و پارالمپیک 
در رقابت های گرندپری در دور اول استراحت 
داشت و سپس در سه مسابقه متوالی به ترتیب 
رقبایی از تایلند، چین و هند را با ضربه فنی 
مغلوب کرد و فینالیست شد.وی در دیدار نهایی 
با وجود مصدومیت شدید و آسیب دیدگی از ناحیه 
دنده جودوکای برزیلی را هم مقهور کرد و نشان 

زرین طلا را برای کشورمان به ارمغان آورد.

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
کتور معتقد است پرسپولیس با شرایط  ایسنا: کاپیتان پیشین ترا
آرمانی خود فاصله دارد و این بهترین فرصت برای کسب هر سه 
کتور است. علیرضا میرشفیعیان در گفت وگو  امتیاز بازی توسط ترا
کتور برای نیم فصل دوم  با ایسنا در رابطه با روند آماده سازی ترا
کتور برخلاف سال های اخیر که در  لیگ  برتر اظهار کرد: به نظرم ترا
تعطیلات نیم فصل حاشیه های زیادی داشت؛ امسال اردوی دور 
از حاشیه ای برگزار کرد و کادر مدیریت و کادرفنی تمام تمرکزشان 
را روی هماهنگی تیم گذاشته بودند. اتفاق مثبتی بود و اردوی 
خوبی برگزار شد اما در رابطه با یارگیری همیشه مشکلاتی وجود 
کتور مقابل پرسپولیس گفت:  دارد. او درباره بازی پیش روی ترا
کتور با استقلال، پرسپولیس و سپاهان همیشه ویژه  بازی های ترا
کتور معمولاً بازی های خوبی برابر این سه تیم ارائه  بوده اند و ترا
می کند. پرسپولیس با جدایی یحیی گل محمدی و باخت هفته 
ک در وضعیت ایده آل خودش قرار  گذشته مقابل آلومینیوم ارا
کتور است که هر سه  نگرفته و این بهترین فرصت برای تیمی مثل ترا
کتور قطعاً امکان پذیر  امتیاز این بازی را به دست بیاورد. پیروزی ترا
کتور  است اما شرایط بازی تعیین کننده خواهد بود. پیشکسوت ترا
درباره عملکرد این تیم در نقل وانتقالات زمستانی اضافه کرد: در 
کتور به یک هافبک دفاعی  کید کردم که ترا نیم فصل اول هم تا
کتور در این  و یک مدافع وسط شش دانگ نیاز دارد. ضعف ترا
مناطق بیشتر از دیگر نواحی دیده می شد که فعلاً بازیکنی در 
این پست جذب نشده است و این به تصمیمات و سیاست های 
، خمس و کادرفنی بر می گردد. میرشفیعیان در  کتور باشگاه ترا
گران  کتور بدون حضور تماشا رابطه با برگزاری دیدار پرسپولیس و ترا
گفت: این اتفاق یک ضرر برای هر دو طرفه است. پرشورها 
هیچ وقت آزادی را خالی نمی گذارند و پرسپولیسی ها هم از تیم خود 
کتور  حمایت می کنند. اما با همه این تفاسیر این اتفاق به نفع ترا
گرانش  است، چرا که پرسپولیس به عنوان میزبان از حضور تماشا
محروم است. این پیشکسوت فوتبال در رابطه با نیم فصل دوم 
لیگ برتر افزود: وقتی ما به شروع نیم فصل دوم می رسیم، تیم ها 
در شرایطی قرار می گیرند که انگار فصل از نو شروع شده است و 
آماده نیستند و رسیدن تیم ها به شرایط ایده آل خود حداقل 
۳- ۲ هفته زمان می برد. در سایر لیگ های دنیا این گونه نیست و 
امیدوارم باشگاه ها و بازیکنان حرفه ای  تر فکر کنند و این موضوع 

در فوتبال ما از بین برود. 

بیــنالمــلل
 بایرن علاقه مند به جذب زین الدین زیدان است. بایرن مونیخ 
یکشنبه  شب در هفته بیست ودوم بوندسلیگا به مصاف بوخوم 
رفت و با نتیجه سه بر دو شکست خورد. بایرن در حالی در این 

بازی برابر حریفش شکست خورد که هفته قبل هم 
برابر بایر لورکوزن صدرنشین با سه گل شکست خورده 

بود. همچنین بایرن در لیگ قهرمانان 
نیز در خانه لاتزیو با نتیجه یک 

بر صفر شکست خورده بود 
شکست  اخیر  بازی   ۳ در  تا 

خورده باشد. کوریره دلواسپورت نوشت: تیم 
مونیخی با نمایندگان زیدان تماس گرفته 

است. خاطرنشان می شود که 
توماس توخل سرمربی فعلی 
بایرن شرایط سختی را تجربه 

می کند و سران این تیم آلمانی 
به او اولتیماتوم داده اند. آخرین 
دوران مربیگری زیدان در رئال 
مادرید بود که در سال ۲۰۲۱ این 

تیم را ترک کرد. 

پرسپولیسی ها نتیجه گیری تیم شان را 
می خواهند

ک در هفته  ارا آلومینیوم  تیم فوتبال پرسپولیس مقابل 
شانزدهم لیگ برتر تن به شکست داد. ترکیبی را که اوسمار یا 
دستیارانش برابر آلومینیوم در زمین قرار دادند، مشخص شد که 
نمی توانند از عهده کار در تیم بزرگ پرسپولیس بربیایند. در زمان 
سرمربیگری یحیی گل محمدی، پرسپولیس حداقل مالکیت 
توپ را در اختیار داشت، اما الان این بازی مالکانه را بدون خلق 
موقعیت از دست داده است. نمی دانم چرا مدافعان مان اینقدر 
پاس به عقب می دهند؟ در دهه ۶۰- ۷۰ وقتی مدافعان توپ را به 
گران ما را هو می کردند. مگر مجبور  دروازه بان می دادند، تماشا
هستند که اینقدر به بیرانوند پاس بدهند؟ با شرایطی که تیم 
دارد، بهتر است کادرفنی تغییر سیستم بدهد و دفاعی بازی کند. 
به نظرم سیستم ۳- ۵- ۲ بگذارد و با حضور علی نعمتی و دانیال 
اسماعیلی فر از کنار ه ها بهتر می تواند موقعیت گل ایجاد کند. 
عیسی آل کثیر و شهاب زاهدی هم می توانند در این سیستم به 
خوبی برای تیم گلزنی کنند. به رضا درویش مدیرعامل باشگاه 
پرسپولیس اعلام کردیم که اسکوچیچ را بیاورد و رایزنی کند که 
با تیم امید کرواسی فسخ کند و به پرسپولیس بیاید. درویش 
می گوید از نظر مالی سرمربیگری اوسمار در تیم به باشگاه کمک 
کرده است، اما باید بداند که هواداران نتیجه گیری تیم شان را 
کتور دیدار مهمی است؛ تجربه نشان داده  می خواهند. بازی با ترا
پرسپولیس مقابل تیم های خوب، بهتر فوتبال بازی می کند. 
امیدوارم بازیکنان و اعضای کادرفنی خودشان را برای بازی آینده 
به خوبی آماده کنند و بتوانند ۳ امتیاز خانگی را به دست آورند. 
کتور در هفته های بعد هم  البته بعد از بازی سخت مقابل ترا
بازی های سختی با تیم های ذوب آهن، فولاد خوزستان و استقلال 
خواهند داشت. باید برای ادامه مسابقات لیگ برتر و جام حذفی، 
باخت به آلومینیوم را فراموش کنند و به دنبال شاد کردن هواداران 
باشند. مهدی ترابی در این اواخر فقط کاشته می زند و اصلاً در 
کار های تیمی و دفاعی آنچنان کارآیی ندارد. هرگاه در پست وینگر 
بازی می کند، چون روحیه جنگندگی ندارد زیاد موفق نیست. در 
نتیجه بهتر است در میانه میدان به کار گرفته شود تا مهاجمان را 
تغذیه کند، چون یک مقابل یک را خوب برمی دارد و پشت مهاجم 
عملکرد بهتری خواهد داشت. البته از سعید صادقی هم بیشتر از 
این ها انتظار می رفت، اما فقط در چند بازی ابتدای فصل عملکرد 

خوبی داشت. 

مرتضیفنونیزاده
کارشناسفوتبال

گر قطر قهرمان نمی شد پیروانی: دور از کَرم خدا بود ا

گر VAR بود پرسپولیس سوم و چهارم جدول هم نبود رافت: ا

اعتقاد  کشورمان  فوتبال  پیشکسوت 
دارد هیچ کدام از بازیکنان تیم ملی در جام 
ملت های آسیا ۲۰۲۳ در حد و اندازه های 
خود ظاهر نشده اند. غلامحسین پیروانی 
در گفت وگو با تسنیم، درباره عملکرد تیم ملی 
فوتبال ایران در جام ملت های آسیا و عدم 
گفت: امسال باید  کسب عنوان قهرمانی 
فکر  وضعیت  این  با  می شدیم.  قهرمان 
می کنم تیم ملی تا سال ها نتواند قهرمان آسیا 
شود. ما در این جام فراز و نشیب داشتیم و 
مثل پنج دهه گذشته به قهرمانی نرسیدیم. 
این نشان می دهد در سازندگی، برنامه ریزی 

کتورهای دیگر ضعیف عمل  و خیلی از فا
کرد:  نشان  خاطر  ادامه  در  وی  کردیم. 
خیلی ها می گویند تیم ملی باید جوانگرایی 
جوان  بازیکن  چند  شما  ولی  می کرد، 
می توانید در فوتبال ایران پیدا کنید که در 
حد تیم ملی باشند؟ توجه به جوان ها باید از 
لیگ برتر ایران شروع شود، آیا در تیم های ما 
به آن اندازه که باید به جوان ها بها می دهند؟ 
فکر می کنم زمانی که آقای صفایی فراهانی 
این  به  فوتبال  در  بود  رئیس فدراسیون 
موضوع اهمیت داده می شد و بعد از آن کمتر 
کنش  به رده های پرداخته شد. پیروانی در وا

به انتقادهایی که از امیر قلعه نویی صورت 
کام  گرفته است، اظهار داشت: وقتی تیمی نا
می ماند طبیعتاً همه مقصر هستند و نباید 
همه کاسه کوزه ها را سر قلعه نویی شکست و 
نوک انتقادها را به سمت او گرفت. کی روش 
در دو دوره نتوانست با تیم ملی قهرمان 
شود، آیا از او اینطور انتقاد می شد؟ ما باید 
واقع بین باشیم و دنبال ضعف های اساسی 
خودمان برویم. سرمربی پیشین تیم فوتبال 
دیدید  شما  کرد:  تصریح  کشورمان  امید 
قطر چگونه در دو دوره پیاپی قهرمان شد 
و البته گذشته فوتبال این کشور را هم به یاد 

بیاورید. آنها زحمت کشیدند، برنامه ریزی 
کردند، ۲۰ استادیوم فوق العاده ساختند 
بودند.  معتبری  تورنمنت های  میزبان  و 
آنها به معنای واقعی کار کردند و دور از کرم 
خدا بود که قهرمان نشوند. وقتی بذری را 
می کارید وقت درو کردن هم فرا می رسد. 
وی با اشاره به عملکرد بازیکنان تیم ملی 
گفت: به نظر من در این دوره از بازی های 
جام ملت های آسیا هیچ کدام از بازیکنان 
گر  تیم ملی در حد خودشان بازی نکردند و ا
آنها مثل همیشه در اوج بودند می توانستیم 

به قهرمانی برسیم. 

پایان رأفت پیشکسوت باشگاه پرسپولیس 
اعتقاد دارد، علیرضا بیرانوند سنگربان دو سال 
قبل نیست و نداشتن رقیب باعث اُفت او شده 

است. 
 شکست مقابل آلومینیوم

پرسپولیس  شکست  درباره  رأفت  پایان 
ک و انتقادات از این تیم  مقابل آلومینیوم ارا
گذشته  اظهار داشت: نمی خواهم زیاد به 
برگردم، چون چیزی را درست نمی کند. به 
که  معضلی  است.  شده  پرداخت  گذشته 
پرسپولیس دارد در فوتبال ما هم وجود دارد 
و نمی شود کاری کرد. گل محمدی تصمیم 
گرفت برود و باشگاه هم تلاش کرد برانکو را 
بیاورد. بعد هم به سمت اوسمار آمدند که 
گل محمدی بود و  گذشته دستیار  از سال 
شناخت کافی داشت. چیزی که ما شنیدیم 
که بازیکنان هم دوست داشتند  این بود 
بازی  حال  هر  به  باشد.  سرمربی  اوسمار 
با آلومینیوم نزدیک به جام ملت ها بود و 
بازیکنان آنجا نتیجه نگرفته بودند و شاید 

تمرکز نداشتند. 

 معضل باشگاه 
که  »شما گفتید پرسپولیس معضلی دارد 
در کُل فوتبال ما وجود دارد، منظورتان کدام 
مشکل است؟«، مهاجم پیشین تیم فوتبال 
پرسپولیس در پاسخ به این سؤال گفت: فوتبال 
ما آماتور و ایرانی. فوتبال ایران شانسی است. 
یعنی ما می گوییم یک بازی ببریم و بعد ۱۰ بازی 
را می بازیم. متأسفانه هیچ برنامه ای نداریم. 
الان ۱۰ سال است که می خواهند استقلال و 
پرسپولیس را خصوصی کنند، ولی نمی شود. 
نگاه به فوتبال ما حرفه ای و منطقی نیست 
که ما انتظار فوتبال حرفه ای داشته باشیم. 
همین شرایط باعث می شود که تیم های ما 
دچار مشکل می شوند. نبود امکانات و مربیان 
طراز اول باعث همین صحبت های من است. 
فوتبال ما با این شرایط هر روز عقب تر می رود. 
الان پرسپولیس هم تیم اول ایران است که این 
شرایط را دارد، وای به حال بقیه تیم ها. به هر 
حال کیفیت آنچنانی را در فوتبال پرسپولیس 
شاهد نیستیم و فقط نکته مهم گلی بود که 

بیرانوند از ۴۰ متری خورد و کار را تکمیل کرد!

  انتقاد هواداران
کنش به انتقاد هواداران پرسپولیس  وی در وا
از انتخاب اوسمار به عنوان سرمربی این تیم 
کید کرد: پرسپولیس در سال های گذشته  تا
کالدرون و یحیی  مربیان بزرگی مثل برانکو، 
گل محمدی را روی نیمکت خودش دیده است 
و طبیعتاً هواداران پرسپولیس که سخت گیر 
مقایسه  مربیان  این  با  را  اوسمار  هستند 
می کنند. بدون شک اوسمار چالش سختی در 
پرسپولیس دارد و برای اینکه اعتماد هواداران را 
جلب کند در چند بازی آینده محکوم به نتیجه 
گرفتن است، در غیر این صورت کارش سخت تر 

خواهد شد. 
 بیرانوند 

پیشکسوت باشگاه پرسپولیس در مورد 
بیرانوند نیز تصریح کرد: فکر می کنم بیرانوند 
تمرکز لازم را در این چند وقت اخیر نداشته 
مثل  امسال  هم  پرسپولیس  البته  است. 
سال های قبل بازی نمی کند. شما نگاه کنید 
زمان برانکو یا سال های قبل پرسپولیس در 
گل می خورد.  طول فصل فقط چهار پنج 

ما به جز بیرانوند کسی را نداریم. تیم اول 
کشور فقط او را در خط دروازه دارد! سرمربی 
گلر  کند اصلاً  یک بازی بخواهد او را تنبیه 
دوم ندارد. الان یک نفر بگوید اسم گلر دوم 
پرسپولیس چیست! رأفت همچنین خاطر 
نشان کرد: بیرانوند در یک مصاحبه ای گفت 
ما بهترین نسل هستیم، این حرف دهان 
او نیست. من می نویسم و امضا می کنم که 
این حرف را کسی به او زده است. تازگی ها 
بیرانوند درباره همه مسائل حرف می زند، 
خُب تمرکزش را از دست می دهد. او بیرانوند 
دو فصل قبل نیست؛ خودش هم می داند. 
به همین خاطر هم گفتم باید دروازه بانی 
باشد که با او رقابت کند. بازیکنی که بداند هر 
کاری کند باز هم فیکس است، وقت مرگش 
گر یک رقیب داشت  است. الان بیرانوند ا
سرمربی هفته بعد یک دروازه بان دیگر را در 
زمین می گذاشت. الان شرایط پرسپولیس 
در  زیاد  نمی خواهم  من  و  نیست  خوب 
VAR بود  گر  مورد مشکلات حرف بزنم. ا

پرسپولیس سوم و چهارم جدول هم نبود.  


